
 

 

 

PROTOKOLL KRETSSTYRET   

KS-møte nr. 3/2022 

 

Møtetid:   Onsdag 9. mars 2022 kl. 17.00-20.20 

Møtested:   Ottestad 

 

  Til stede Forfall Ikke 

møtt 

Leder: Inger Lilleby Fløgum  X   

Nestleder: Jannicke Stenberg 

Mykkestue  

X   

Medlem: Morten Gustu    

Medlem: Haakon Struksnes Fjone   X  

Medlem: Mali Nordseth Nyløkken    X  

Medlem: Svein Erik Nordhagen   X   

Medlem: Alexander Ericsson  Teams 

19-20.20 

  

Medlem: Marianne Frantzen 

(referent) 

X   

Ansattes 

representant: 

Tom Svellet  X   

Org. sjef: Tina Thorsen   X   

     

 

AGENDA 

Sak - 16 Godkjenne saksliste   
Sakslisten ble godkjent 

 

Sak -17 Godkjenne protokoll  

Protokoll fra møte 15. februar 2022 ble godkjent. 

Alexander sine saker strykes fra videre sakslister 

 

Sak -18 Habilitet   

Ingen aktuelle saker 



 

 

Vedtakssaker 

Sak-19 Overordnet strategi for Innlandet IK 

 

Vedtak: Styret vedtar at Jannicke og Alexander sluttfører strategidokumentet 

iht gjennomgangen i styremøtet 

 

 

Sak-20 Saksdokumenter idrettskretstinget: 

Representasjon idrettskretstinget 2022 

Vedtak: Med bakgrunn i dagens Innlandet Idrettskrets sine vedtekter, vedtar styret: 

• Forslag til fordeling av representanter til idrettskretstinget 23. april 2022 vedtas som 

innstilt i ALT I. 

• Styret ber administrasjonen om å lage et forslag til vedtektsendring, som skal sikre en 

bedre og mer representativ representasjon fra og med idrettskretstinget 2023. 

 

 

 

Diskusjons/orienteringssaker for videre oppfølging   
 

• Status fra administrasjonen  

o Det har vært mye aktivitet selv om vinterferien har vært i perioden, både med 

kurs og arbeid rundt forberedelser til tinget og beretningen 

o Det har vært medarbeiderundersøkelse/internprosess med Rambøll 

o Ønskelig at styret blir tydeligere i bestillingen til administrasjonen 

• Status kjønnsbalanse  

o Tina har presentert GNIST for Viken IK 

o GNIST har fått stor respons i SoMe og kvinner uttaler at de nå opplever seg 

sett 

o 8 av 11 kretser støtter opp om GNIST 

o NIF har sendt søknad til KUD om midler for å fronte kampanjen nasjonalt 

o Administrasjonen får honnør fra styret for alt arbeidet som er lagt ned i 

arbeidet med GNIST 

• Status politiattestordningen  

o Representanter fra adm og styret har hatt møte med medlem av justiskomiteen 

sammen med Torleif Nilsen. Møtet ble sett på som nyttig og informativt 

o Tina har hatt møte med NIF slik at de er informert om IIK sitt arbeid 

o IIK snakker med politikerne om den ønskede politiattestordningen 

• Status politisk påvirkningsarbeid  
Det jobbes videre med å få i gang igjen idrettens time i kommunene 

Det ses på muligheten for å fasilitere et møte ang driftsmidler m.m. til blant annet Olympiaparken og 

Lillehammer Olympiske anlegg med nevnte anlegg og politikere i Lillehammerregionen. 

 



 

 

 

 

Eventuelt  

NIF skal ha styremøte på Hamar tirsdag 15.mars. Der vil IIK ta opp følgende saker: GNIST, 

politiattestordningen og SPK 

 

Svein Erik orienterte om bærekraftsseminaret 

Inger orienterte om høringsnotat/ servey om OL/PL. Styret sender ikke eget høringssvar, men har 

deltatt i dialogmøter og hvert enkelt styremedlem har respondert på tilsendt servey. 

 

 

 

 

Styret beslutter at følgende saker skal publiseres fra styremøtet: Ingen saker til publisering 

 

 


